
Styrelsemöte § 124-135
9 januari 2017

Närvarande: Anette Björkman Bergström, Nenette Hillborg, Maria Kölestam, P-O Andersson, 
Christel Leiborn och Kjell-Åke Ersson och Sofia Friberg.

Frånvarande: Mikael Ingesson, Helen Låås

§ 124 Anette hälsar alla välkomna och öppnar mötet 18.33

§ 125 Dagordningen fastställs

§ 126 Föregående protokoll säger att styrelsen har godkänt att Jimmy Låås ska utbilda sig till 
instruktör. Det kvarstår att ta fram avtal för detta.
Gåvor har givits till markägare och dessa ska återkomma med datum för ett möte.

§ 127 Se bifogat dokument

§ 128 Inga VU-beslut tagna

§ 129 Rapporter från kommittéer och sektorer

a) Hundägarutbildningssektorn 
Den inplanerade vardagslydnadkursen är fullbokad och eventuellt kommer det hållas en till. 
Kontakt ska tas med instruktörer som ska hålla kurser i vår för planering. 
Årsmöteshandlingar är inlämnade.

b) Rasutvecklingssektorn/MH
Årsmöteshandlingar är inlämnade.

c) Tävlingssektorn
Sektorn instämmer i Botkyrkas motion.
En medlem har plockat ned gamla tävlingsvimplar vid Järflotta.

d) Agilitykommittén
De inköpta presenningarna har blåst bort.
Årsmöteshandlingar är inlämnade.



e) Anläggningskommittén
Det är fel på luftvärmepumpen och denna ska lagas. 
Golvet i entrén lutar och detta bör undersökas. 
Det har varit ett mystiskt läckage i sekretariatet. 
Vattenkranen på utsidan av stugan har stått öppen. Medlemmar uppmanas vara försiktiga med denna
när det är frystemperaturer ute.
Åke har fixat Estöstugan.
Förslag på att sätta igen dörren i rummet bredvid Estöstugan och sätta upp hyllor där kommer att 
ges i tid före städdagen på klubben. 
Årsmöteshandlingar är inlämnade.

f) Kökskommittén
Köket har en ny kommitté där Ida Haglund sitter som sammankallande. Dessutom ingår Klas 
Stålnacke, Eva Stålnacke och Marianne Normann. 
Jeanette och Anette kommer delta på deras första möte.
Årsmöteshandlingar är inlämnade

g) IPOkommittén
Inget att rapportera

h) Hemsidan/PR info
Årsmöteshandlingar är inlämnade

i) Trivselkommittén
Presenterade resultat av pinnsystemet och lämnade förslag på att strunta i detta under 2017. Detta 
ersätts i så fall av gratis grilldag i samband med städdagen och KM. Dessutom ska aktiva 
funktionärer bjudas på en åravslutning.  
Årsmöteshandlingar är inlämnade.

j) Rallylydnadskommittén
Årsmöteshandlingar är inlämnade

k) Brukskommittén
Årsmöteshandlingar är inlämnade

l) Draghundskommittén
Inget att rapportera

§ 130 Övriga rapporter
Inget att rapportera

§ 131 Åtgärdslista
Tillsammans har styrelsen förberett sin verksamhetsberättelse.

§ 132 Skrivelser
Se 2 bilagor



§ 133 Övriga frågor
Håkan Leiborn har erbjudit sig att donera en stationär dator till klubben med skärm, mus, och 
tangentbord. Denna måste uppdateras med ett nätaggregat , windows 10 och DVD-spelare. 
Uppskattad kostnad är ca 1800 kr. 

Dessutom erbjuds klubben en iPhone som är väl fungerande. Denna ska ha mobilt bredband och 
wifi vilket gör att flera datorer kan använda internet på tävlingar. Detta innebär att vi kan ta bort den
fasta telefonen på klubben.
Kostnad för mobilt bredband och kontantkort är en startkostnad på 250 kr och sedan löpande 
kostnad på 99 kr/månad. 
Förslagen och erbjudandena från Håkan Leiborn godkänns av styrelsen.  

§ 134 Nästa möte är 6/2-2017 kl 18.30.

§ 135 Anette tackar för visat intresse och avslutar mötet 20.00

Protokollförare Sofia Friberg

Ordförande Anette Björkman Bergström
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